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18 juni 2018 
 
Betreft: aanbod vroeg en voorschoolse educatie in Lemelerveld 
 
Geacht college, 
 
De fractie van de PvdA is bezorgd over het voortbestaan van het vroeg en voorschoolse 
educatieaanbod (VVE) in het Kulturhus in Lemelerveld. We verwijzen hierbij tevens naar de 
ingekomen brief van het Kulturhus ‘de Mozaiek’. 
 
Daarom hebben we de volgende vragen: 
 

1. Klopt het dat door de harmonisatie van de kinderopvangregeling per 1 januari j.l. de 
subsidieregeling voor het VVE aanbod en het peuterspeelzaalwerk is vervallen? 

2. Klopt het dat als gevolg hiervan en door toenemende concurrentie in het dorp het 
voortbestaan van deze algemeen toegankelijke voorziening gevaar loopt? 

3. Wat gaat de wethouder ondernemen? 
 
Graag horen we een reactie van het college 
 
Met vriendelijke groet, 
 
 
 
 
Leander Broere, 
Fractievoorzitter PvdA 


